

No. 9432. CONVENTION ON THE SERVICE ABROAD OF JUDICIAL AND EXTRAJUDICIAL DOCUMENTS IN CIVIL OR COMMERCIAL MATTERS. OPENED FOR SIGNATURE AT THE HAGUE ON 15 NOVEMBER 1965<sup>1</sup>

N° 9432. CONVENTION RELATIVE À LA SIGNIFICATION ET À LA NOTIFICATION À L'ÉTRANGÈR DES ACTES JUDICIAIRES ET EXTRAJUDICIAIRES EN MATIÈRE CIVILE OU COMMERCIALE. OUVERTÈ À LA SIGNATURE À LA HAYE LE 15 NOVEMBRE 1965<sup>1</sup>

DESIGNATION of a Central Authority under article 2 of the Convention

DÉSIGNATION d'une Autorité centrale en application de l'article 2 de la Convention

*Notification effected with the Government of the Netherlands on:*

*Notification effectuée auprès du Gouvernement néerlandais le :*

8 February 1974

8 février 1974

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN  
AND NORTHERN IRELAND

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE  
ET D'IRLANDE DU NORD

(In respect of Gibraltar.)

(A l'égard de Gibraltar.)

Pursuant to article 2 of the Convention, the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland has designated the following Central Authority for Gibraltar:

En application de l'article 2 de la Convention, le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord a désigné l'Autorité centrale suivante pour Gibraltar :

“The Registrar of the Supreme Court,  
Gibraltar”

« The Registrar of the Supreme Court,  
Gibraltar »

*Certified statement was registered by the Netherlands on 5 March 1974.*

*La déclaration certifiée a été enregistrée par les Pays-Bas le 5 mars 1974.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 658, p. 163, and annex A in volumes 700, 737, 759, 822, 832, 835, 854 and 908.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 658, p. 163, et annexe A des volumes 700, 737, 759, 822, 832, 835, 854 et 908.